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SALVADOR BALLIU  ALCALDE DE CALDES DE MALAVELLA

“Hem de fer que
l’activitat torni a
arrencar”

 “L’Ajuntament té capacitat per tornar crèdits i
ajudar la gent”

 “La gent no estava acostumada a algunes
mesures, però ho ha entès”





Mascaretes amb retard

Balliu recorda que al principi de la pandèmia
l’Ajuntament es va comprometre a repartir 2.000
mascaretes al poble. “En plena epidèmia, a �nals de
març, la gent en demanava per telèfon i els dèiem

Salvador Balliu, en una imatge del juny del 2019, a les antigue
de Caldes MANEL LLADÓ.
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que les estàvem buscant.” Una primera remesa en
mal estat no va servir i, al segon intent, els
responsables municipals en van recollir-ne de bones
a Lloret, recorda el batlle.

JORDI FERRER - CALDES DE MALAVELLA

Al calde de Caldes de Malavella des del 2011, Sal- 
vador Bal liu, de 55 anys, té es tudis d’en giny e ria
elèctrica, tot i que no s’hi ha ded i cat. Afirma que
Caldes viurà temps difícils a causa de la Covid-
19. El seu grup, Junts (6 regi dors), encapçala
l’equip de gov ern, amb el PSC (1) com a soci. A
l’oposició hi ha ERC (2 edils), Som Caldes-CUP
(2), Ciu tadans (1) i Caldes en Comú (1). Bal liu
també presideix el Con sell Co mar cal de la Selva
des del 2013.

Com ha en tomat Caldes la pandèmia de la
Covid-19?
És una situació nova per als ajun ta ments i per a
tothom. En el dia a dia, l’Ajun ta ment fa moltes
coses i hem hagut, per ex em ple, de sus pendre
molta con tractació, com ara pro fes sors de l’es -
cola de música, ac tiv i tats ex traesco lars. D’un dia
per l’altre, s’han hagut de pren dre de ci sions,
com ara el tan ca ment de parcs. La gent no hi es -
tava acos tu mada, però ho ha aca bat en te nent. El
poble ha estat modèlic i ha com plert els ho raris i
les re co mana cions de la gent de l’Ajun ta ment.
Ha estat a l’al tura de les cir cumstàncies.

Hi ha hagut col·lab o ració de la gent?
S’ha d’agrair la feina de Pro tecció Civil, de molts
vol un taris, de molta gent que no m’hau ria imag i -
nat que pogués aju dar l’Ajun ta ment i, de retruc,
el poble. Va sor tir un es perit de poble, crec que
ens ha fet créixer la nos tra iden ti tat. Això era
difícil per la pandèmia, però ha estat així. La
gent aplaudint la poli cia local, el cen tre d’atenció
primària (CAP) ha estat sem pre obert...
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Han aprovat per ple la con cessió d’ajuts de 300
euros a autònoms i de 500 a em pre saris que
hagin ces sat l’ac tiv i tat.
Quan un ajun ta ment vol ar tic u lar unes ajudes,
topa amb la llei, que no pre veu aque sta situació.
Hem hagut de fer una con vo catòria amb unes
bases perquè la gent sol·lic iti aque sts ajuts. Els
im pos tos no es poden anul·lar. Però a Caldes no
volem ser menys i hem obert unes sub ven cions a
em p re ses i autònoms. Ara farem la primera dis -
tribució i, a mesura que vagin en trant les sol·lic i -
tuds, les anirem do nant. Tenim una quar an tena
de peti cions [d’em pre saris], i una cinquan tena
d’autònoms. [...] També hem aug men tat les
hores ded i cades a serveis so cials (la seu és a
tocar de la Casa Rosa, al car rer Vall·llobera) i hi
ha un fons de 100.000 euros [per a con -
tingències so cials].

Com en sor tirà, el poble, d’aque sta situació?
És un poble que patirà, hi haurà més gent amb
ne ces si tats. Hau rem d’estar a l’al tura dels nos -
tres habi tants. Hem de poder-los aju dar i con -
tribuir a fer que es restableixi tota l’ac tiv i tat
econòmica. Fins i tot les em p re ses que em -
botellen aigua han fet ERTO [ex pe di ents de reg -
u lació tem po ral d’ocu pació]. Hi ha hagut bars i
restau rants tan cats, no tenim polígon. Ens
venen uns mesos difícils, però el que hem de fer
és que l’ac tiv i tat torni a ar ren car. Ja hem donat
fa cil i tats, com ara amb l’anul·lació de la taxa
d’ocu pació de la via pub lica. Hem d’aju dar els
ne go cis com més mil lor.

Mal grat la pandèmia, han començat les obres
de l’es cola de música (amb es cola d’adults i au -
di tori)?
Aquest dil luns vam començar el col·lec tor de la
ur ban ització del Llac del Cigne i l’es cola de
música [la Gen er al i tat també fa el nou in sti tut].
Jo estic con vençut que hem d’aju dar la gent i
hem de ser pi o ners a re ac ti var l’econo mia. Això
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hi ha gent que no ho entén, però és bàsic.
L’Ajun ta ment té un en deu ta ment petit, d’un
33%. No està bé que ho digui jo, però és un ajun -
ta ment ex em plar... Tenim ca pac i tat per tornar
els crèdits i aju dar la gent i ac ti var l’econo mia. A
més fem obres a Tourist Club per valor de tres
mil ions d’euros i està quedant molt bé.

Com és la relació amb el soci de gov ern, el PSC
[un regi dora]?
No hi tenim cap prob lema. Anem tots a l’una. Hi
ha transparència i tre ballem ple gats.
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